
Πότε βάζω ω και πότε ο; 

     Όταν εγώ κάνω κάτι είναι ρήμα άρα θέλει ω. 

     Όταν είναι ουσιαστικό , ουδέτερο θέλει ο. 

     Παράδειγμα: παγώνω, τρέχω 

                              το τρένο, το τόπι 

Ξεχώρισε τα ρήματα από τα ουσιαστικά και μετά συμπλήρωσε. 

         

Πότε βάζω της και πότε τις; 

Όταν είναι πολλές βάζω τις:  

τις μπάλες,  τις σοκολάτες , τις μέρες. 

Όταν είναι μία βάζω της: 

της Μαρίας,  της μαμάς,  της ώρας. 

Βάλε τις λέξεις στη σωστή κατηγορία. 

Πριν γράψεις σκέψου είναι μία ή πολλές. 

 

Γιορτές, γάτας, τσάντας, εκδρομές, μπάλες, καρέκλας, γιαγιάς, εφημερίδες 
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